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Raadadviescommissie Welzijn 
(14589\.....) 

 
 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : dinsdag 8 mei 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), mevrouw M.J. van de Logt (burgercommissielid GBN),  

  de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers –  
  van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer C.F. van Wendel de Joode  
  (raadslid VVD), de heer G.J. van Weelden (raadslid SGP), de heer J.H. Vink  
  (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer J. 
  Stern (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de 
  heer B. Koolhaas (burgercommissielid LB), de heer K.G. Steenbergen 
  (raadsgriffier), de heer J.C. Koedam (wethouder) en de heer ing. H.A. 
  Verwoert (wethouder). 
 

Afwezig m.k. : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), de heer drs. E.J. van Tellingen (onaf- 
    hankelijk raadslid VT), de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid VVD) en de  
    heer M. den Besten (burgercommissielid LB). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

Er is bericht van verhindering ontvangen van de heer de heer Van Tellingen (VT) 
en de heer Kapelle (VVD). De heer Van het Hoofd (CDA) komt iets later ter 
vervanging van de heer Verseijl (CDA).  
De heer Beukers (LB) meldt dat de heer Den Besten (burgercommissielid LB) 
heeft aangegeven om persoonlijke redenen te zullen stoppen als commissielid. Zijn 
plaats wordt ingenomen door de heer B. Koolhaas, die nu al plaatsvervangend 
burgercommissielid voor zijn partij was bij de raadadviescommissie Welzijn. 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 10 april 2012 (inclusief Lijst toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland 
- commissieleden 

 Wethouder Verwoert doet een aantal mededelingen: 
- Bibliotheek Rivierenland: er is uitspraak gedaan in het ontslag van de 

directeur. Er moet een behoorlijk hoger bedrag worden uitbetaald aan de 
ex-directeur, wat nadelig effect zal hebben op de exploitatie. Er is al een 
Regionale brief onderweg naar het bestuur; 

- Regiotaxi: aanbesteding vanaf 2013 is doorlopen en geeft een sterke 
kostenreductie te zien, waarbij tevens gekeken en getoetst is op kwaliteit. 
Er zijn echter 3 kort gedingen uit voort gekomen. Verwachting is dat eind 
juni meer duidelijkheid kan worden gegeven over de definitieve gunning; 

- Vluchtelingenwerk Zuid/Oost-Gelderland: een paar vergaderingen terug al 
gemeld over het faillissement en de (mogelijke) doorstart via 
Vluchtelingenwerk Midden-Gelderland. De laatste heeft nu een 
subsidieverzoek neergelegd bij de gemeente, terwijl we het beschikbare 
subsidiebedrag voor 2012, zijnde € 12.500,= al hadden uitgekeerd aan ZO-
Gelderland. Voor dat bedrag staan we nu dus als schuldeiser geregistreerd. 
Het college beraadt zich over het nieuwe subsidieverzoek voor 2012; 

Sociale paragraaf: hij schetst de huidige situatie;  
- huishoudinkomenstoets komt te vervallen (nog niet helemaal zeker, 

daarom worden regionaal nieuwe aanvragen even aangehouden en 
bestaande opgeschort);  

- over de Wet Werken Naar Vermogen is ook onduidelijkheid ontstaan na 
de val van het kabinet (waarschijnlijk valt hierover 15 mei een beslissing 
of het controversieel wordt verklaard);  

- er komt een thema-avond op 23 mei over de 3 transities. Hij zal de 
inleiders verzoeken hieraan aandacht te besteden en mocht er in de 
tussentijd ontwikkelingen zijn, dan zal de wethouder de commissie en raad 
daarvan al op de hoogte brengen;  

- aan het Onderzoek naar de regionale sociale paragraaf doen de gemeenten 
Culemborg en Buren niet mee;  

- de begroting voor 2013 LANDER laat een tekort zien van € 40.000,= in 
2013 en oplopend naar € 128.000,=  in 2016. Hierop zal in de 
voorjaarsnota nader worden ingegaan;  

- de directeur van LANDER. De heer H. Vogelaar heeft te kennen geven de 
organisatie te zullen gaan verlaten, wat de gemeente zeer spijtig vindt;  

- er loopt een pilot in Tiel en Neerijnen m.b.t. het gebiedsgericht CJG. 
Hiervoor worden mensen in de eigen woonomgeving benaderd voor 
inventarisatie van de zorgvraag. Ze hoeven dus niet naar meer naar een 
centraal meldpunt te komen. De pilot loopt tot eind 2013. 

6. Stukken ter bespreking 
6.1 Memo alternatieve vormen basisonderwijs (2012-04-14973) 
 De heer Vink (SGP) vind het een helder stuk, waarin hij leest dat er geen 

draagvlak voor is bij de schoolbesturen. 
De heer Van Wendel de Joode (VVD) zegt het ook een goed, duidelijk, maar 
vooral ook jammerlijk stuk te vinden. Er valt natuurlijk niet te trekken aan een 
dood paard, maar hij betreurt het dat er met de inhoud van deze notitie niets gaat 
worden gedaan. Het draagt bij aan het terugdringen van de laagletterigheid onder 
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volwassenen in Neerijnen, wat op termijn tot een afname van het verstrekken van 
uitkeringen e.d. zal leiden. Hij vindt het daarom een gemiste kans dat de 
meerderheid uit de raad niet achter een dergelijk initiatief staat. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) spreekt ook over een helder stuk, waaruit 
duidelijk blijkt dat er geen draagvlak voor is. Haar fractie was vanaf het begin al 
geen voorstander van de zomerschool. Achterstanden zullen er altijd blijven, maar 
laat het basisonderwijs eerst maar eens starten bij de basis ter bevordering van het 
oplossen van dit probleem. Daarna zien we wel weer eens verder. 
Mevrouw Challik (PvdA) wordt er treurig van. Het onderwijs staat op een laag 
niveau, dat is jammer. Ze vraagt zich af waarom de scholen hieraan niet willen 
meewerken. Spijtig dat de raad hier niet meer budget voor over heeft en vraagt ze 
zich af of de ouders hierover zijn ingelicht. 
De heer Van Weelden (SGP) vindt het een leuk gebaar om extra gelden 
beschikbaar te stellen, maar wijst erop dat het onderwijsveld er geen zin in heeft, 
dus is het voorgedoemd te mislukken. 
Mevrouw Challik (PvdA) stelt voor om de gelden uit het LEA-potje ook hiervoor 
aan te wenden. Ze mist een onderbouwing van de afwijzing door de scholen. 
De heer Vink (SGP) stelt zelf werkzaam te zijn in het onderwijs en zich dus kan 
voorstellen dat leerkrachten de meerwaarde hiervan nu niet inzien. 
De heer Van Wendel de Joode (VVD) zegt dat de basis het kind is. Hij betreurt 
het dat het begrip “zomerschool” een geheel eigen leven is gaan leiden. Het moet 
worden gezien als een paraplubegrip waar meerdere aangedragen mogelijkheden 
onder valt. Hij verzoekt toch om nadere uitwerking. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) meldt, gehoord de discussie, dat haar partij 
niet van mening is veranderd en er niet mee in stemt. 
De heer Van Weelden (SGP) zegt dat ook zijn partij er niet mee in stemt. Eerst 
het onderwijs goed op de rails zien te krijgen in Neerijnen, waarbij het 
onderwijsproject via de werkgroep onderwijs een goede ondersteuning kan zijn. 
De heer Van het Hoofd (CDA) vindt het ook een helder stuk. Het bestuur van 
Fluvium boekt momenteel al goede resultaten met een betere sturing, ze zitten er 
bovenop, wat we eerst een kans moeten geven. Vanuit de basis omhoog werken, 
eerst goede scholen en beter onderwijs en als het dan nog nodig is valt er te praten 
over budget. 
Wethouder Verwoert antwoordt dat er continue gewerkt wordt aan goed en beter 
onderwijs. Dat streven alle drie de vormen van onderwijsaanbod in Neerijnen na.  
Vanuit het LEA-overleg op grote schaal kan worden bezien wat er nog extra 
geboden kan worden, daarmee doelend op een grotere schaal dan Neerijnen alleen. 
Dit is regionaal al in gang gezet en zodra daar meer over duidelijk is komt hij 
hiermee terug in de commissie. 
De heer Stern (PvdA) vraagt de wethouder of hij kan aangeven binnen welk 
tijdsbestek hij over die informatie kan beschikken. 
Wethouder Verwoert geeft aan dat er in het najaar een vervolgoverleg gepland 
staat van de stuurgroep LEA. 
 

7. Stukken ter advisering 
7.1 Voorstel tot instemming met de aanleg en vernieuwing van de veldverlichting 

voetbalvereniging Ophemert en in te stemmen met het dekkingsvoorstel 
(2012-04-14380) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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8. Rondvraag 
 De heer Van Wendel de Joode (VVD) vraagt of de plaatsing van de mast een 

grote bijdrage levert aan het oplossen van de slechte bereikbaarheid in de gemeente 
Neerijnen van de mobiele telefonie.  
Wethouder Koedam antwoordt dat dit niet helemaal het geval is. Naast de mast in 
Ophemert is het college ook nog in onderhandeling over een extra mast in 
Waardenburg in de nabijheid van het crossterrein en vindt er onderzoek plaats naar 
een extra mast in het gebied ergens tussen Neerijnen en Opijnen. 
 
De heer Vink (SGP) verzoekt het college nog eens naar de inventaris van 
Sportzaal “de Koeldert” te kijken. Die is echt slecht.  
Wethouder Koedam zegt verbaasd te zijn dat dit kennelijk nog niet geregeld is, 
terwijl hiervoor al lang een opdracht is gegeven. Hij gaat er opnieuw achteraan. 
 
De heer Stern (PvdA) vraagt naar het verplichte bijdrage van de gemeente aan de 
dierenbescherming, omdat hij heeft gezien op de TV dat veel gemeenten dat geld 
niet doorsluisen. 
Wethouder Koedam antwoordt dat die problematiek al langer speelt. In Neerijnen 
is er een contract met het dierenasiel Tiel, wat binnenkort overigens afloopt. Het 
teruglopen van de inkomsten en een toename van het aanbod noopt dergelijke 
organisaties ertoe een bijdrage te vragen. 
 

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 20.40 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 
d.d. 19 juni 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


